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Landbouwsector wil inspraak in
Handzamevallei
nieuws

In Diksmuide heeft een werkgroep uit de natuursector een plan uitgetekend voor het
herstel van de Handzamevallei. "De landbouw gaat niet akkoord met het voorstel om het
waterpeil in deze vallei te verhogen. Dit vermindert de buffercapaciteit bij
overstromingen'', stelt lokaal schepen van Landbouw Marc Deprez (VLD). Hij lanceert in
Het Nieuwsblad een oproep aan de lokale landbouw- en milieusector om samen rond de
tafel te zitten.
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In Diksmuide heeft een werkgroep uit de natuursector een plan uitgetekend voor het herstel van de
Handzamevallei. "De landbouwsector gaat niet akkoord met het voorstel om het waterpeil in deze
vallei te verhogen. Dit vermindert de buffercapaciteit bij overstromingen'', stelt lokaal schepen van
Landbouw Marc Deprez (VLD). Hij lanceert in Het Nieuwsblad een oproep aan de lokale landbouw-
en milieusector om samen rond de tafel te zitten.
De voorbije twintig jaar kreeg de natuur in de Handzamevallei een paar rake klappen. Flinke stukken
van de Handzamevaart en Krekebeek werden rechtgetrokken, laagtes opgevoerd, de waterkwaliteit
was rampzalig en het waterpeil werd veel te laag gehouden om in de meeste valleizones een goeie
natuurkwaliteit te waarborgen, zo luidt het bij natuurverenigingen. Daarom heeft een werkgroep een
plan uitgewerkt met daarin negen concrete actiepunten voor een echt valleiherstel.
"Heel wat van de actiepunten vinden wij als landbouwsector goed. De toeristisch-recreatieve
uitbouw van de Handzamevallei ondersteunen wij ten volle", aldus Deprez. "Ook met het principe
van de bufferfunctie van de broeken in de Handzamevallei hebben de boeren geen problemen.
Menselijke en materiële ellende wensen wij niemand toe".
Volgens de schepen kan de landbouwsector evenwel niet akkoord gaan met het voorstel van de
werkgroep Handzamevallei om het waterpeil in deze vallei te verhogen. "Zo'n verhoging is in
tegenspraak met het bufferingsprincipe. Hoe kunnen bij hevige regenval en een dreigende
overstroming de broeken van de Handzamevallei dienen om water te stockeren als er al van nature
uit veel meer water zal instaan dan nu het geval is?" vraagt Deprez zich af. Daarenboven vrezen de
landbouwers dat een hogere waterstand de hooilanden minder rendabel zal maken.
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"Ik doe een oproep opdat de landbouw- en de milieusector samen aan tafel zouden zitten. Wij willen
constructief meewerken aan het valleiherstel, maar de landbouw moet inspraak krijgen'', besluit
schepen Deprez.
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